

High Heel News

Dear Friends of Round Dance,

I wish you a Happy New Year! I hope you started well.
2019 awaits us again with great events.

In March the Beaux & Belles together with the Witches & Wizards and the Bernemer Squeezers will host the Spring Jamboree in Frankfurt. 6 halls - all under one roof. This will definitely be a great experience.
The Round Dance Council has again announced 3 workshops from Phase III to V for you.

Homeward bound, Twostep Phase III
Rockin good way, Jive III + 1+1
The last Blues song, Foxtrot V

In May the Round Dance Festival hosted by the Survivors in Stuttgart will follow. Here we also put together a varied program. There will be again a 2-hall concept, one hall for Phase II-IV and one hall for Phase IV-VI. In both halls there will be a Clinique according to the level, as well as workshops. Saturday evening, we will enjoy the Round Dance Festival together in one hall. I already thank the Survivors for their commitment and their willingness to host the Round Dance Festival.

I am looking forward to meet you in Frankfurt at the Spring Jamboree!

Your Dani

ECTA Round Dance Coordinator
Daniela Ulbrich
E-Mail: round-dance-Coordinator@ecta.de

Liebe Freunde des Round Dances,

ich wünsche Euch ein frohes Neues Jahr!
Ich hoffe, Ihr habt es gut angefangen.
2019 wartet wieder mit ganz tollen Events auf uns.

Im März richten die Beaux & Belles zusammen mit den Witches & Wizards und den Bernemer Squeezers die Spring Jamboree in Frankfurt aus. 6 Hallen – alle unter einem Dach. Das wird bestimmt ein tolles Erlebnis.
Das Round Dance Council hat wieder 3 Workshops für Euch geplant. Von Phase II bis V ist alles dabei:

Homeward bound, Twostep Phase III
Rockin good way, Jive III + 1+1
The last Blues song, Foxtrot V

Dann folgt im Mai das Round Dance Festival bei den Survivors in Stuttgart. Auch hier haben wir ein abwechslungsreiches Programm zusammengestellt. Es wird hier wieder ein 2-Hallen-Konzept geben, eine Halle für Phase II-IV und eine Halle für Phase IV-VI. In beiden Hallen gibt es entsprechend dem Level eine Clinique sowie Workshops. Samstagabend werden wir gemeinsam in einer Halle das Round Dance Festival genießen. Ich danke den Survivors bereits jetzt schon für ihr Engagement und ihre Bereitschaft, das Round Dance Festival auszurichten.

Ich freue mich, Euch in Frankfurt auf der Spring Jamboree zu treffen!

Eure Dani

ECTA Round Dance Coordinator
Daniela Ulbrich
E-Mail: round-dance-Coordinator@ecta.de